

期貨戶口存款確認書 Deposit Confirmation (Futures)

TO: HUATAI FINANCIAL HOLDINGS (HONG KONG) LIMITED

致: 華泰金融控股(香港)有限公司

日期 Date: _____

帳戶名稱 Name: _____ 帳戶號碼 A/C no.: _____

本人 / 吾等確認在 貴公司下列銀行帳戶存入以下款項:

I / We agree the below amount(s) credited to the following bank account:

銀行名稱 Bank Name: 渣打銀行 Standard Chartered Bank (HK) Ltd

帳戶號碼 A/C no: 003-447-1-687351-9 港幣 HKD _____
 003-447-1-688164-3 美元 USD _____
 003-447-1-688169-4 日元 YEN _____

銀行名稱 Bank Name: 中國銀行(香港) Bank of China (Hong Kong)

帳戶號碼 A/C no: 012-875-0-037897-6 港幣 HKD _____
 012-875-0-801325-7 美元 USD _____

銀行名稱 Bank Name: 匯豐銀行 The Hongkong and Shanghai Banking Corp. Ltd.

帳戶號碼 A/C no: 004-848-496584-292 港幣 HKD _____
 004-848-496592-274 美元 USD _____
 004-848-496592-278 日元 YEN _____

存入日期 Date of deposit: _____ 年 year _____ 月 month _____ 日 day

本人 / 吾等謹此聲明上述款項的最終受益人是本人 / 吾等, 特向貴公司提出保證, 日後如有任何糾紛, 致令貴公司蒙受任何法律控訴,

本人 / 吾等將承擔一切法律責任。 I / We hereby declare that I / we am / are the final beneficiary of the above amount(s), and guarantee, if there is any argument and bring your company under any litigation in the future, I / we will take all the legal responsibilities.

註: 每天下午四時半之前收到及已核實的存款確認書及銀行入數紙, 交收部會於當天完成入帳, 否則, 將在下一個工作天完成入帳。

Remarks: If submit the **deposit confirmation and bank-in slip for verification before 4:30pm**, it will settle on that day, otherwise, it will be progressed in the next working day.

客戶簽署 Client's Signature (s)

(如屬聯名戶口,請根據開立期貨戶口時的簽署安排簽署.如屬公司戶口,請加蓋公司印鑑;簽名須與客戶協議書相同。)

(If involve any joint account, please sign according to the arrangement stated in the account opening document; for company account, please sign with company chop; The signature must same as agreement.)

只供本公司填寫 For Official Use Only

資料核實 Verified by

批核 Approved by